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Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada
Bardzo proszę sprawdzamy obecność. Witam Państwa, witam Pana Prezydenta, Pani
Prezydent nie ma, wszystkich Państwa zgromadzonych na dzisiejszym witam serdecznie.
Proszę Państwa jest to XLII Sesja Rady Miasta Krakowa zwołana na dzień dzisiejszy.
Obecnych jest 40 Radnych. Stwierdzam quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał
i jeszcze nie przywitałam prasy, witam serdecznie przedstawicieli prasy. Przypominam o
obowiązku elektronicznego zgłaszania interpelacji przez tych Państwa Radnych, którzy
zamierzają je zgłosić na dzisiejszej sesji oraz  o obowiązku doręczenia przewodniczącemu
swojej interpelacji na piśmie.

INTERPELACJE RADNYCH

Bardzo proszę zgłaszać interpelacje. Cieszę bardzo, nie ma interpelacji, dziękuję
bardzo.

Proszę Państwa porządek obrad XLII Sesji Rady został uzgodniony z Komisją Główną
w dniu 14 kwietnia. Czy Prezydent, komisja lub Grupa  5 Radnych chciałaby zgłosić
propozycje zmian w przypadku obrad w trybie par. 19 ust. 1 Statutu Miasta Krakowa? Nie
widzę. Dziękuję.

Zatem proszę Państwa przechodzimy do punktu 4:

ABSOLUTORIUM ZA ROK 2007 DLA PREZYDENTA MIASTA KRAK OWA

Projekt Komisji Rewizyjnej, druk nr 610, jest to drugie czytanie i referuje Pan Radny
Krzysztof Sułowski, bardzo proszę.

Radny – p. K. Sułowski
Znaczy w  świetle prawa do tego druku Ŝadne poprawki nie mogą być zgłoszone, a dyskusja
w drugim czytaniu w zasadzie powinna dotyczyć tylko i wyłącznie poprawek, no takŜe to tyle
w zasadzie z mojej strony.

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada
Ogromnie przepraszam bo nie spytałam Pana Prezydenta czy chce odpowiedź jeszcze na
jakieś interpelacje w tej chwili? Nie. Dziękuję bardzo. Z poprzedniej sesji nie zdąŜy, 14 dni
minimum.

ABSOLUTORIUM ZA ROK 2007 DLA PREZYDENTA MIASTA KRAK OWA

Proszę Państwa jest pozytywna opinia prawna, data wpływu 8 kwiecień 2008 r.
Jeszcze pozytywna jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie do wniosku
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Krakowa doręczona na
sesji 23 kwietnia, na dzisiejszej sesji została doręczona opinia Regionalnej Izby
Obrachunkowej. Opinie komisji przedstawione podczas pierwszego czytania na XLI Sesji
Rady Miasta i w tej chwili odbywamy drugie czytanie i proszę Państwa przystępujemy do
głosowania.  Proszę Państwa wymagana jest większość bezwzględna ustawowego składu
Rady. Zatem proszę Państwa:

Kto jest za udzieleniem absolutorium?
Kto z Państwa jest za?
Kto jest przeciw?



XLII SESJA RADY MIASTA KRAKOWA
23 kwietnia 2008 r.

2

Kto się wstrzymał od głosu?
Bardzo proszę o wynik głosowania

za proszę Państwa 25 głosów
16 przeciw
wstrzymało się 0

Stwierdzam, Ŝe absolutorium zostało udzielone Panu Prezydentowi i Zarządowi
Miasta. Dziękuję bardzo. Wydruk? Bardzo proszę o wydruk. Dziękuję bardzo.

Proszę Państwa przechodzimy do 5 punktu oświadczenia i  komunikaty.
Bardzo proszę. A przepraszam Pan Prezydent chce coś powiedzieć. Bardzo

przepraszam Panie Prezydencie.

OŚWIADCZENIA, KOMUNIKATY

Prezydent Miasta Krakowa – p. J. Majchrowski
Pani Przewodnicząca! Wielce Szanowna Rado!
Ja chciałem po prostu podziękować Państwu za rzetelne podejście do zagadnienia, za
udzielenie absolutorium. Jest to generalnie rzecz biorąc rozliczenie nie tylko mnie ale takŜe
Państwa, którzy równieŜ współpracowali przy wykonaniu budŜetu przez mnie. Bardzo
dziękuję. Mam pełną świadomość, Ŝe nie wszystkich sprawach się Państwo ze mną zgadzacie
no ale taka jest teŜ rola wszystkich, kaŜdy ma swoje zdanie i kaŜdy je wykonuje, swój
obowiązek jak uwaŜa. Natomiast muszę powiedzieć, Ŝe czuję taki delikatny niesmak teŜ ze
względu na wynik głosowania bo uwaŜam, Ŝe obojętnie jak podchodzimy politycznie do
siebie nawzajem to są pewne rzeczy, pewne sprawy, które powinny łączyć, które nie powinny
dzielić, które powinny się poza tym zamykać w granicach prawa, obojętnie jakie to prawo jest
czy się z nim zgadzamy, czy nie to ono obowiązuje i mamy się odnosić do tego co ono
stanowi. Niestety bardzo często się wkrada polityka i dlatego jeŜeli Państwo pozwolicie to na
koniec zacytuję jedną z ostatnich wypowiedzi Jarosława Kaczyńskiego, Ŝe „za duŜo polityki
w samorządach”. Dziękuję.

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada
Dziękuję bardzo Panie Prezydencie. Bardzo proszę czy ktoś chce zabrać głos w punkcie
oświadczenia, komunikaty? Przepraszam bardzo, ale nie widzę Pana Skarbnika. Jest,
przepraszam bardzo Pan Skarbnik się tak schował za Pana Prezydenta. Czy Pan Skarbnik
chce zabrać głos? Bardzo serdecznie dziękuję tym bardziej, Ŝe obawiam się, Ŝe jak byśmy
dopuścili do głosu Pana Skarbnika to byśmy jeszcze raz półgodziny musieli posiedzieć

cichutko. Dziękujemy bardzo.
Proszę Państwa sprawdzenie listy obecności. Bardzo proszę o wydruk. Dziękuję

bardzo.
Zamykam XLII Sesję Rady Miasta Krakowa.
Dziękuję bardzo. Nie wiem jak Pan Przewodniczący, ja myślę, Ŝe dobrze było zrobić

10 minut przerwy i powracamy do porządku obrad XLI Sesji.
Przerwa do 16,30 i wznawiamy posiedzenie XLI Sesji. Dziękuję bardzo.
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